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Republika e Kosovës
Republika Kosovo-Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština – Assembly

VI saziv
Prolećno zasedanje

Plenarna sednica Skupštine
SP-037
Priština, 5, 6, 9, 12, 19 i 23 jul 2018

ZAPISNIK
SA PLENARNE SEDNICE SKUPŠTINE REPUBLIKE KOSOVA ODRŽANE  5, 6, 9, 12,

19 I  23 JULA  2018

Sednicom je predsedavao Kadri Veseli, predsednik Skupštine, dok su mu pomagali
potpredsednici Skupštine: Xhavit Halit, Kujtim Shala, Aida Dërguti i Müfera Srbica-Shinik.

Predsednik Skupštine,  Kadri Veseli, otvorio je rad plenarne sednice na osnovu utvrđenog
dnevnog reda od strane Predsedništva Skupštine, na sednici održanoj 22. juna 2018 godine.

Na početku, poslanik, Faton Topalli, je predložio da Skupština usvoji rezoluciju za
redukciju kontrole graničnih prelaza za sunarodnike koji dolaze na odmor u toku leta. Cela
diskusija poslanika Faton Topalli priložena je transkriptu .

U vezi gore navedenog predloga predsednik Skupštine je predložio da se konsultuju
parlamentarne grupe i da se tekst predloga rezolucije procesira na usvajanje.

Predsednik je procesirao tačke dnevnog reda.

1. Vreme za izjave van dnevnog reda

Izjave van dnevnog reda dali su : Mimoza Kusari-Lila, Glauk Konjufca, Teuta Haxhiu, Zafir
Berisha, Besa Baftiu i Islam Pacolli, njihove diskusije priložene su transkriptu .

2. Vreme za parlamentarna pitanja
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Poslanik Haxhi Avdyli je postavio pitanje premijeru Ramush Haradinaj, u vezi imenovanja
koordinatora u Vladi .
Premijer  Ramush Haradinaj je odgovarao na pitanja poslanika .

Poslanik Driton Çaushi je postavio pitanje premijeru Ramush Haradinaj, u vezi preduzetih
postupaka od premijera u vezi donetih preporuka od Skupštine Kosova u vezi bezbednosti
hrane.
Premijer  Ramush Haradinaj odgovorio je na pitanje poslanika.

Poslanica Valentina Bunjaku-Rexhepi je postavila pitanje ministru za kulturu , Kujtim Gashi
u vezi izveštaja Kosovskog saveta za kulturno nasleđe.
Ministar Kujtim Gashi je odgovarao na pitanje poslanika.

Poslanik Armend Zemaj je postavio pitanje ministru unutrašnjih poslova, Bejtush Gashi, u
vezi preduzetih mera od strane institucija bezbednosti za sprečavanje i borbu protiv prodaje i
korišćenja droga od učenika i mladih.
Ministar Bejtush Gashi je odgovarao na pitanje poslanika.

Poslanik Faton Topalli je postavio pitanje ministru infrastrukture, Pal Lekaj, u vezi cena
avio putnih karata .
Ministar  Pal Lekaj je odgovarao na pitanje poslanika.

Poslanica Shqipe Pantina je postavila pitanje premijeru Republike Kosova, Ramush
Haradinaj, u vezi  preduzetih postupaka od Vlade za menažiranje vazdušnog prostora od
kosovskih autoriteta.
Premijer Ramush Haradinaj je odgovarao na pitanje poslanika.

Poslanica Blerta Deliu-Kodra je postavila pitanje ministru za poljoprivredu, Nenad Rikalo, u
vezi preduzetih postupaka za pomoć porodicama koje su oštećene od grada.
Premijer  Ramush Haradinaj je odgovarao na pitanje poslanice.

Poslanik Lutfi Zharku je postavio pitanje ministru infrastrukture, Pal Lekaj, u vezi izjave
ministra o projektima koji se odnose na period kada je Zharku bio ministar infrastrukture.
Ministri Pal Lekaj je odgovarao na pitanje poslanika.

Poslanik Armend Zemaj je postavio pitanje ministarki za prostorno planiranje, Albena
Reshitaj, u vezi zabrinutosti građana za izgradnju hidrocentrale u toku reke Ločanske doline.
Ministarka Albena Reshitja je odgovarala na pitanje poslanika .

Poslanik Imet Rrahmani je postavio pitanje ministru unutrašnjih poslova, Bejtush Gashi, u
vezi nadoknade pripadnika policije za dodatni rad u toku zvaničnih praznika.
Ministar Bejtush Gashi je odgovarao na pitanje poslanika.

Poslanik Avdullah Hoti je postavio pitanje ministru za infrastrukturu, Pal Lekaj, u vezi
preduzimanja postupaka za realizaciju projekta puta “Tirana” u opštini Severna Mitrovica.
Ministar Pal Lekaj, u predviđenom roku Poslovnikom Skupštine nije odgovorio na pitanje
poslanika.

Poslanik Avdullah Hoti je postavio pismeno pitanje  ministru za rad, Skender Reçica, o
preduzetim postupcima za realizaciju projekta izgradnje krovova triju (3) kuća u naselju
„Kodra e Minatorëve” u Mitrovici.
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Ministar Skender Reçica, u predviđenom roku Poslovnikom Skupštine nije odgovorio na
pitanje poslanika.

Poslanik Avdullah Hoti je postavio pismeno pitanje ministru za rad , Skender Reçica, u vezi
preduzimanja postupaka od ovog ministarstva za realizovanje projekta izgradnje deset (10)
kuća svake godine u naselju „Kroi i Vitakut” u Mitrovici.

Ministar  Skender Reçica, u predviđenom roku Poslovnikom Skupštine nije odgovorio na
pitanje poslanika.

Poslanik Avdullah Hoti je postavio pismeno pitanje ministru za rad , Skender Reçica, u vezi
preduzimanja postupaka od ovog ministarstva za realizovanje projekta izgradnje dve (2)
kuće i naselju “Boshnajkëve” u Mitrovici.
Ministar  Skender Reçica, u predviđenom roku Poslovnikom Skupštine nije odgovorio na
pitanje poslanika.

Poslanik Avdullah Hoti je postavio pismeno pitanje ministru obrazovanja, Shyqiri Bytyqi, u
vezi preduzimanja postupaka od ovog ministarstva za realizaciju projekta za krečenje
Osnovne škole “Aziz Sylejmani” u Mitrovici.
Ministar Shyqiri Bytyqi, u predviđenom roku Poslovnikom Skupštine nije odgovorio na
pitanje poslanika.

Poslanik Avdullah Hoti je postavio pismeno pitanje ministru obrazovanja, Shyqiri Bytyqi, u
vezi preduzimanja postupaka od ovog ministarstva za realizaciju projekta izgradnje
Osnovne škole u naselju  “Boshnjakëve” u Mitrovici.
Ministar Shyqiri Bytyqi, u predviđenom roku Poslovnikom Skupštine nije odgovorio na
pitanje poslanika.

3. Usvajanje zapisnika sa prethodne sednice

Skupština je bez primedbi usvojila zapisnike sa plenarnih sednica održanih 16, 17, 18, 20,
26 aprila,  17, 30 i 31 maja, 1, 4, 5, 8 i 28 juna 2018.

4. Interpelacija premijera Republike Kosova, Ramush Haradinaj, na zahtev PG
Pokreta Vetëvendosje i PG LDK-a, u vezi odluke Vlade br. 01/50 od 05.06.2018 za
isplatu 53 dodatnih miliona evraza kompaniju Bechtel & Enka u ugovoru za izgradnju
Autoputa R6, “Arbën Xhaferi” Priština -Hani i Elezit

Predsedavajući je informisao  poslanike PG Vetëvendosje i PG LDK, su podneli zahtev za
pozivanje na interpelaciju premijera Kosova, Ramush Haradinaj, u vezi odluke Vlade br.
01/50 od 05.06.2018 o isplati dodatnih  53. miliona evra  za kompaniju Bechtel & Enka u
ugovoru za izgradnju Autoputa R6, “Arbën Xhaferi” Priština-Hani i Elezit.

Informisao je poslanike o vremenu trajanja interpelacije, tri sata, kao i o odvojeno vremenu
za svaku parlamentarnu grupu i za poslanike bez parlamentarne grupe.

Predsedavajući je pozvao predlagača interpelacije da uzme reč.
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Poslanik Liburn Aliu, u ime PG Vetëvendosje, obrazložio je zahtev za interpelaciju sa
premijerom Kosova , Ramush Haradinaj, u vezi odluke Vlade br. 01/50 od 05.06.2018 za
isplatu 53. miliona evra za kompaniju Bechtel & Enka u ugovoru za izgradnju autoputa R6,
“Arbën Xhaferi” Priština -Hani i Elezit., diskusija je priložena transkriptu.

Poslanik Lutfi Zharku, u ime PG LDK je obrazložio zahtev za održavanje ove interpelacije
sa premijerom Haradinaj, diskusija je priložena transkriptu..

Predsedavajući je pozvao premijera Kosova da obrazloži stav Vlade u vezi iniciranih pitanja
u interpelaciji .

Premijer Kosova , Ramush Haradinaj, je obrazložio stav vlade u vezi iniciranih pitanja
diskusija je priložena transkriptu.

U vezi odluke Vlade br. 01/50 od 05.06.2018, diskutovali su poslanici : Memli Krasniqi u
ime PG PDK; Liburn Aliu u ime PG VV; Dardan Sejdiu u ime PG PSD; Shkumbin
Demaliaj u ime PG AAK; Bilall Sherifi u ime PG NISMA, Lumir Abdixhiku, Sami
Kurteshi, Shqipe Pantina,  Blerim Kuçi, Milaim Zeka, Arbër Rexhaj, Enver Hoti, Salih Zyba
i Ismajl Kurteshi, kao i premijer Ramush Haradinaj, diskusije su priložene  transkriptu..

Na kraju diskusija poslanik Liburn Aliu, u ime PG Pokreta Vetëvendosje je podneo
predlog-rezoluciju i zahtevao je od PG da usklade predloženi tekst .

Zbog nedostatka kvoruma za odlučivanje  predlog rezolucija nije stavljena na glasanje.

Glasanje predloga rezolucije sa interpelacije sa premijerom u vezi odluke Vlade br.
01/50 od 05.06.2018 za isplatu dodatnih 53 miliona evra  za kompaniju Bechtel & Enka
u ugovoru za izgradnju autoputa R6, “Arbën Xhaferi” Priština -Hani i Elezit
obavljeno je 12. jula 2018 .

Rezultat glasanje je bio sledeći :

Za ------------------ 37,
Protiv-------------- 47,
Uzdržanih ---------- 1.

Skupština nije usvojila predlog rezoluciju vezi odluke Vlade br. 01/50 od 05.06.2018 za
isplatu dodatnih 53. milion evra za kompaniju Bechtel & Enka u ugovoru za izgradnju
autoputa R6, “Arbën Xhaferi” Priština -Hani i Elezit, predložena od strane PG VV i  LDK.

Predsedavajući je prekinuo rad plenarne sednice u 15:35.

Petak, 6. jul 2018
Nastavak plenarne sednice ,

Sednicom je predsedavao predsednik Skupštine,  Kadri Veseli dok mu je pomagala, Mufera
Srbica-Shinik, potpredsednica Skupštine.
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Na početku je predsednik PG PDK, Memli Krasniqi, predložio da tačka 14. dnevnog reda-
predlog kandidata za sudije Ustavnog suda Republike Kosova, se razmatra na početku
sednice.

Predsednik je stavio na glasanje predlog Memli Krasniqi. Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za ------------------ 61,
Protiv -------------- 0,
Uzdržani ---------- 9.

Predsednik je konstatovao da je Skupština većinom glasova usvojila predlog predsednika
PG PDK-a i odlučila da predlog kandidata za sudije Ustavnog suda  Republike Kosova se
razmotri na početku sednice.

Predsednik je procesirao tačku dnevnog reda kao što sledi:

Glasanje predloga rezolucije predložene od poslanika Faton Topalli

Predsednik je pozvao Faton Topalli da obrazloži usklađeni tekst predloga rezolucije u vezi
smanjenja kontrole  vozila na graničnim tačkama za sunarodnike.

Predsednik je stavio na glasanje predlog rezoluciju .

Rezultat glasanje je bio sledeći :
Za ------------------ 63,
Protiv -------------- 0,
Uzdržanih ---------- 7.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

R E Z O L U C I J U

1.Ukinuti rutinske procedure kontrole graničnog prelaza za naše sunarodnike, na
svim graničnim tačkama Republike Kosova, uključujući i Prištinski aerodrom.

2.Ulazak vozila sunarodnika na  graničnim prelazima sa Republikom Kosova da se
obavlja  bez podvrgavanja neophodnoj  kontroli , dok da se eventualna kontrola
obavlja metodom slučaja.
3.U toku ulaska, na granici, kontroliše se samo raspolaganje graničnim  polisama  za
vozila, za obezbeđivanje moguće  nanete štete  vozilima.

4.Ukidanje redovnih procedura  aplicira se za period 6. jula 2018 – 31. avgust 2018
godine.
5. Udvostručiti kapacitete rada na svim graničnim tačkama u toku navedenog
perioda.

5.Ministarstvo unutrašnjih poslova je odgovorno za sprovođenje ove Rezolucije.

6.Rezolucija stupa na snagu na dan usvajanja u Skupštini Republike Kosova.

14. Predlog kandidata za sudije Ustavnog suda Republike Kosova
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Predsednik je informisao poslanike Posebne komisije za razmatranje kandidata za
imenovanje sudija Ustavnog suda , shodno članu 6. Zakona o Ustavnom sudu, je odvijala
predviđene procedure za izbor kandidata za sudije Ustavnog suda i Skupštini je podnela na
glasanje listu sa šest kandidata za tri položaja.

Predsednik je objasnio posebne procedure predviđene članom114. Ustava Republike
Kosova, za izbor sudija Ustavnog suda, i predložila je  da Ustavom i Zakonom o Ustavnom
sudu nisu predviđene procedura glasanja na plenarnoj sednici, usvojiti procedure glasanja za
izbor kandidata za sudije Ustavnog suda.

Predsednik je stavio na glasanje procedure glasanja za izbor kandidata za sudije Ustavnog
suda Republike Kosova.

Skupština je većinom glasova donela sledeću :

O D L U K U

1. Glasanje kandidata za sudije Ustavnog suda Republike Kosova vrši se tajnim glasanjem.

2. Poslanik Skupštine, od šest (6) kandidata za sudiju Ustavnog suda, preporučen od
Posebne komisije, glasa za (3) kandidata za položaj sudije u Ustavnom sudu.

3. Ako u prvom glasanju , nijedan kandidat ne dobije dovoljan broj glasova, kandidat koji je
dobio najmanji broj glasova briše se sa liste i glasanje se ponavlja sa 5 kandidata za 3
položaja.

4. Ako u drugom glasanju, nijedan kandidata ne dobije dovoljan broj glasova, kandidata koji
je dobio najmanje broj glasova briše se sa liste i glasanje se ponavlja sa 4 kandidata za 3
položaja.

5. Ako u trećoj rudni glasanja, nijedan kandidata ne dobije dovoljan broj glasova, konkurs
se ponavlja.

Za sledeće slučajeve Komisija ne preporučuje, tako da se Skupština izjašnjava  i za sledeće
slučajeve:

6. Ako u prvom glasanju samo jedan kandidat dobije potreban broj glasova, kandidat koji je
dobio najmanji broj glasova povlači se sa liste i ponavlja se glasanje sa 4 kandidata za 2
položaja.

7. Ako u prvom glasanju, samo 2 kandidata dobiju potreban broj glasova, 2 kandidata koja
su dobila najmanji broj glasova  povlače se sa liste i glasanje se ponavlja sa 2 kandidata za 1
položaj.

8. Ako  u narednom glasanju, nijedan kandidat ne dobije dovoljan broj glasova , ponavlja se
konkurs.

Predsednik je zahtevao od parlamentarnih grupa  da predlože po jednog člana u glasačkoj
komisiji, u cilju odvijanja procedura tajnim glasanjem.

Na predlog parlamentarnih grupa, Skupština je izabrala glasačku komisiju u sledećem
sastavu:

Hajdar Beqa, PG PDK,
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Arbër Rexhaj, PG LVV,
Frashër Krasniqi, PG PSD,
Rasim Selmanaj, PG AAK,
Jasmina Živković, PG SL,
Albulena Balaj-Halimaj, PG Nisma i
Bahrim Shabani, PG “6+”.

Nakon toga, predsednik je informisao članove glasačke komisije o procedurama tajnog
glasanja  na predlog kandidata za sudije Ustavnog suda Republike Kosova i pozvao je
poslanike da pojedinačno glasaju.

Nakon odvijanja procedura tajnog glasanja, u prvoj rundi, u ime glasačke komisije rezultat
glasanja za izbor kandidata za sudije Ustavnog suda predstavio je poslanik Hajdar Beqa.

Za izbor kandidata za sudije Ustavnog suda, rezultat glasanje je bio sledeći:

- U glasanju je učestvovalo 97 poslanika.
- Nevažećih listića nije bilo .

Rezultat glasanje je sledeći:

1. Nexhmi Rexhepi ---------- 63 glasova,
2.         Safet Hoxha ---------------- 64 glasova
3. Resmije Istrefi-Peci ------ 83 glasova,
4.         Shkëmb Manaj ------------- 23 glasova,
5. Vigan Qorolli -------------- 09 glasova,
7. Emrush Kastrati-------------08 glasova.

Predsednik je konstatovao da na osnovu rezultata glasanja samo Resmije Istrefi-Peci je
dobila potrebne glasove da bude predložena za sudiju Ustavnog suda.

Na osnovu procedura glasanja usvojenih od Skupštine, jedan (1) kandidat (Emrush Kastrati),
koji je dobio najmanji broj glasova povlači se sa liste i glasanje se pponavlja sa četiri (4)
ostalih kandidata za dva položaja (Safet Hoxha, Nexhmi Rexhepi, Shkëmb Manaj i Vigan
Qorolli).

Nakon odvijanja procedura tajnog glasanja u drugoj rundi, u ime Glasačke komisije,
rezultat glasanja za izbor kandidata za sudije Ustavnog suda predstavila je Evgjeni Thaçi-
Dragusha, koja je u Glasačkoj komisiji zamenila poslanika Hajdar Beqa.

Rezultat glasanje je bi sledeći :

- U glasanju je učestvovalo 92 poslanika.
- Nevažećih je bilo 5 glasačkih listića.

Dobijeni glasovi za prdložene kandidate za sudije Ustavnog suda bili su sledeći:

1. Safet Hoxha ------------------- 62 glasova,
2. Nexhmi Rexhepi ------------- 66 glasova,
3. Shkëmb Manaj ---------------- 23 glasova,
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4. Vigan Qorolli ------------------ 06 glasova.

Predsednik je konstatovao da na osnovu rezultata glasanja dveju rundi , Skupština je donela
sledeću :

O D L U K U
Za  izbor tri (3) sudija Ustavnog suda Republike Kosova

Remzije Istrefi-Peci, Nexhmi Rexhepi i Safet Hoxha  predlažu se predsedniku Republike
Kosova za njihovo imenovanje za sudije Ustavnog suda Republike Kosova.

6. Prvo razmatranje N/zakona br. 06/L-079 o efikasnosti energije

Predsednik je informisao poslanike da je Komisija za ekonomski razvoj  razmatrala
N/zakona o efikasnosti energije i Skupština preporučila usvajanje .

Ministarka za životnu sredinu, Albena Reshitaj, u ime Vlade je pred Skupštinom obrazložila
sadržaj i strukturu N/zakona. Na kraju, je pozvala poslanike da usvoji gore navedeni
N/zakona.

Predsednik je otvorio debatu za razmatranje N/zaklona u načelu .

U vezi N/zakona br. 06/L-079 o efikasnosti energije svoja mišljenja dali su: Sala Berisha-
Shala u ime Komisijee za ekonomski razvoj i u ime PG PDK; Mimoza Kusari-Lila u ime pg
LDK; Liburn Aliu u ime PG VV i Visar Ymeri u ime PG PSD, njihove diskusije priložene
su transkriptu.

Nakon diskusija, predsednik je istakao da zbog nedostatka dovoljno kvoruma za odlučivanje
procesiranje glasanja ovog N/zakona  se odlaže.

Glasanje u načelu N/zakona br. 06/L-079 o efikansoti energije je obavljeno 12 jula
2018.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

Za ----------------- 62,
Protiv-------------- 8,

Uzdržanih ----------- 4.

Skupština je donela sledeću :

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu N/zakona br. 06/L-079 o efikasnosti energije .

2. Zadužuje se funkcionalna i stalne komisije da u predviđenom roku Poslovnikom
Skupštine razmotre N/zakona i Skupštini podnesu izveštaj sa preporukama.
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Nakon konsultacija sa predstavnicima parlamentarnih grupa, predsednik je prekinuo rad
plenarne sednice u 16:55, kako bi ista nastavila sa radom u ponedeljak 9. jula 2018.

Ponedeljak, 9. jul 2018
Nastavak plenarne sednice ,

Predsedavajući je nastavio sednicu sa tačkama dnevnog reda kao što sledi:

5. Razmatranje N/zakona br. 06/L-080 o ratifikaciji Sporazuma između Kosova i EZ o
učešću Kosova u programu Unije “Konkurencija malih i srednjih preduzeća
COSME) 2014-2020”

Predsedavajući je informisao poslanike da je Komisija za ekonomski razvoj je razmatrala
gore navedeni N/zakona i Skupštini preporučio usvajanje istog.

Ministar za trgovinu, Bajram Hasani, je pred poslanicima  Skupštine obrazložio strukturu i
sadržaj N/zakona . Na kraju je pozvao poslanike da usvoje navedeni N/zakona.

Predsedavajući je otvorio debatu o razmatranju ovog N/zakona.

U vezo gore navedenog N/zakona diskutovali su : Sala Berisha-Shala Sala Berisha-Shala u
ime Komisijee za ekonomski razvoj i u ime PG PDK; Armend Zemaj u ime PG LDK;
Dardan Sejdiu u ime PG PSD; Muharrem Nitaj u ime PG AAK; Bilall Sherifi u ime PG
Nisma, Memli Krasniqi, Frashër Krasniqi i ministar za trgovnu, Bajram Hasani, njihove
diskusije priložene su transkriptu .

Nakon diskusija, predsedavajući je istakao da zbog nedostatka kvoruma za odlučivanje,
glasanje se odlaže.

U nastavku plenarne sednice dana 19. jula 2018 Skupština je usvojila amandman broj 1
predložen od strane funkcionalne komisije.

Glasanje N/zakona br. 06/L-080 o ratifikaciji Sporazuma između Kosova i EZ o
učešću Kosova u programu Unije “Konkurencija malih i srednjih preduzeća COSME)
2014-2020” je obavljena 23. jula 2018.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

Za ----------------- 85,
Protiv-------------- 0,

Uzdržanih --------- 8.

Skupština je donela sledeću :
O D L U K U

Usvaja se Zakon br. 06/L-080 o ratifikaciji Sporazuma između Kosova i EZ o učešću
Kosova u programu Unije  “Konkurencija malih i srednjih preduzeća COSME) 2014-2020”.

Predsedavajući je povukao sa dnevnog reda sledeće tačke: 7. Prvo razmatranje N/zakona
br. 06/L-082 o zaštiti ličnih podataka i 8. Prvo razmatranje N/zakona o razmatranju i
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utvrđivanju nezakonite imovine, jer nisu bili prisutni na sednici predlagači kako bi
obrazložile n/zakona.

9. Prvo razmatranje N/zakona br. 06/L-064 o izmeni i dopuni Zakona br. 05/L-132 o
vozilima

Predsedavajući je informisao poslanike da je Komisija za ekonomski razvoj razmatrala
N/zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 05/L-132 o vozilima i Skupštini preporučila
usvajanje istog.

Poslanik Mërgim Lushtaku u svojstvu predlagača, pred poslanicima Skupštine predstavio je
i obrazložio u celini sadržaj i strukturu Nacrta zakona. Na kraju, pozvao je poslanike da
usvoje ovaj nacrt zakona.

Zatim, predsedavajući je otvorio raspravu o razmatranju Nacrta zakona o izmenama i
dopunama Zakona br.  05/L-132 o vozilima.

O ovom nacrtu zakona, diskutovali su poslanici: Sala Berisha-Shala, u ime Komisije za
ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni razvoj; Memli Krasniqi, u
ime PG-PDK-a; Dardan Sejdiu, u ime PG-PSD-a; Muharrem Nitaj, u ime PG-AAK-a; Bilall
Sherifi, u ime PG-Nisma, Frashër Krasniqi, Milaim Zeka, Teuta Haxhiu, Elmi Reçica,
Bekim Haxhiu kao i Ministarka za životnu sredinu i prostorno planiranje, gđa. Albena
Reshitaj, čije  su diskusije date u  transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je istakao da zbog nedostatka kvoruma za donošenje
odluka, proces glasanja o ovom nacrtu zakona se odlaže.

Glasanje u načelu Nacrta zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-132 o
vozilima, obavljeno je 12. jula 2018. godine.
Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za --------------------37,
Protiv-----------------11,
Uzdržani-------------13.

Skupština je donela sledeću:
ODLUKU

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-064 o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-
132 o vozilima.
2. Zadužuju se Funkcionalna komisija i stalne komisije da u roku  utvrđenom Poslovnikom
Skupštine razmotre Nacrt zakona i Skupštini podnesu izveštaje sa preporukama.

15. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Nezavisnog nadzornog odbora civilne službe
Kosova za 2017. godinu

Predsedavajući je obavestio poslanike da je Komisija za javnu administraciju, lokalnu
samoupravu i medije razmotrila Godišnji izveštaj Nezavisnog nadzornog odbora civilne
službe Kosova za 2017. godinu i Skupštini preporučila usvajanje istog.
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O Godišnjem izveštaju Nezavisnog nadzornog odbora civilne službe Kosova za 2017.
godinu, diskutovali su poslanici: Nait Hasani, u ime Komisije za javnu administraciju,
lokalnu samoupravu i medije; Xhevahire Izmaku, u ime PG-PDK-a; Rasim Selmanaj, u ime
PG-AAK-a; Milaim Zeka, u ime PG-Nisma i Daut Haradinaj, čije su diskusije date u
transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je istakao da zbog nedostatka kvoruma za donošenje
odluka, proces glasanja o ovom izveštaju se odlaže.

Glasanje o Godišnjem izveštaju Nezavisnog nadzornog odbora civilne službe Kosova
za 2017. godinu, obavljeno je 23. jula 2018. godine.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za ---------------------52,
Protiv-------------------8,
Uzdržani---------------5.

Skupština je donela sledeću:
ODLUKU

Usvaja se Godišnji izveštaj Nezavisnog nadzornog odbora civilne službe Kosova za 2017.
godinu.

16. Razmatranje Godišnjeg izveštaja Nezavisne komisije za rudnike i minerale za
2017. godinu

Predsednik je obavestio poslanike da je Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu,
trgovinu, industriju i regionalni razvoj razmotrila Godišnji izveštaj Nezavisne komisije za
rudnike i minerale  za 2017. godinu i Skupštini preporučila  usvajanje istog.

O Godišnjem izveštaju Nezavisne komisije za rudnike i minerale  za 2017. godinu,
diskutovali su poslanici: Sala Berisha-Shala, u ime Komisije za ekonomski razvoj,
infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni razvoj i u ime PG-PDK-a; Gani Dreshaj, u
ime PG-AAK-a; Enver Hoti, u ime PG-Nisma i Bekim Haxhiu, čije su diskusije date u
transkriptu.

Nakon diskusija, predsednik je istakao da zbog nedostatka kvoruma za donošenje odluka,
proces glasanja o ovom izveštaju se odlaže.

Glasanje o Godišnjem izveštaju Nezavisne komisije za rudnike i minerale za 2017.
godinu, obavljeno je 23. jula 2018. godine.

Rezultat glasanja je bio sledeći:
Za ---------------------51,
Protiv-------------------0,
Uzdržani--------------10.

Skupština je donela sledeću:
ODLUKU
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Usvaja se Godišnji izveštaj Nezavisne komisije za rudnike i minerale  za 2017. godinu.

Predsednik je prekinuo rad  ove plenarne sednice u 19:25 časova.

Četvrtak, 12. juli 2018. godine
Nastavak plenarne sednice,

Na početku, Skupština je usvojila u načelu Nacrt zakona o energetskoj efikasnosti i Nacrt
zakona o izmenama i dopunama Zakona br. 05/L-132 o vozilima. Rezultati glasanja  su
predstavljeni zajedno sa razmatranjem relevantnih tačaka.

Zatim, plenarna sednica nastavila je rad sa sledećim tačkama dnevnog reda:

10. Drugo razmatranje Nacrta zakona o poštanskim uslugama

Predsedavajući je obavestio poslanike da su parlamentarne komisije razmotrile Nacrt zakona
o poštanskim uslugama i Skupštini su preporučile usvajanje istog sa predloženim
amandmanima.

Predsednica Komisije za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni
razvoj, gđa. Sala Berisha-Shala predstavila je i obrazložila izveštaj Komisije.

Zatim, predsedavajući je istakao da Komisija za evropske integracije nije razmotrila Nacrt
zakona u roku  utvrđenom Poslovnikom Skupštine, dok je u međuvremenu nakon što je
Funkcionalna komisija dostavila konačni izveštaj, Komisija za evropske integracije
zaključila da amandmani: 2, 6, 7, 8 i 9 nisu u skladu sa zakonodavstvom EU i preporučila je
Skupštini ne usvajanje istih.

Zatim, predsedavajući je otvorio raspravu o neslaganju parlamentarnih komisija o
navedenim amandmanima.

O drugom razmatranju Nacrta zakona o poštanskim uslugama, diskutovali su poslanici:
Armend Zemaj, u ime PG-LDK-a; Memli Krasniqi, u ime PG-PDK-a; Glauk Konjufca, u
ime PG-LVV-a; Dardan Sejdiu, u ime PG-PSD-a; Ahmet Isufi, u ime PG-AAK-a; Saša
Milosavljević, u ime PG-Srpska lista; Bilall Sherifi, u ime PG-Nisma; Albert Kinolli u ime
PG- “6+”, Driton Selmanaj, Hykmete Bajrami i Milaim Zeka, čije su diskusije date u
transkriptu.

Poslanik Armend Zemaj u ime PG-LDK-a, predložio je mociju za usklađivanje stavova
dotičnih parlamentarnih komisija o predloženim amandmanima na ovaj nacrt zakona i zatim
da se ponovo vrate na sednici za glasanje.

Predsednik je izneo na glasanje mociju poslanika Armend Zemaj.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za --------------------37,
Protiv-----------------11,
Uzdržani-------------13.

Skupština je donela sledeći:
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ZAKLJUČAK

Zadužuju se Funkcionalna komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu,
industriju i regionalni razvoj i Komisija za evropske integracije da usklade stavove o
predloženim amandmanima na Nacrt zakona br. 06/L-038 o poštanskim uslugama i
Skupštini podnesu izveštaje sa preporukama.

11. Drugo razmatranje Nacrta zakona o zaštitnim merama na uvoz

Predsedavajući je obavestio poslanike da su parlamentarne komisije razmotrile Nacrt zakona
o zaštitnim merama na uvoz i Skupštini su preporučile usvajanje istog sa predloženim
amandmanima.

Predsednica Komisije za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni
razvoj, gđa. Sala Berisha-Shala predstavila je i obrazložila izveštaj Komisije.

Na ovaj nacrt zakona, predloženo je ukupno 39 amandmana.

Predsedavajući je izneo na glasanje ujedno sve predložene amandmane.

Skupština je većinom glasova usvojila amandmane od 1 do 39.

Zatim, predsedavajući je izneo na glasanje tekst nacrta zakona sa usvojenim amandmanima .

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za ------------------ 65,
Protiv- -------------- 4,
Uzdržani------------- 0.

Skupština je donela sledeću:
ODLUKU

Usvaja se Zakon br. 06/L-037 o zaštitnim merama na uvoz.

12. Drugo razmatranje Nacrta zakona  br. 06/L-024 o tretiranju bespravne gradnje

Predsedavajući je obavestio poslanike da su parlamentarne komisije razmotrile Nacrt zakona
o tretiranju bespravne gradnje i Skupštini su preporučile usvajanje istog sa predloženim
amandmanima.

Poslanik Liburn Aliu, u ime Komisije za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, životnu
sredinu i prostorno planiranje, predstavio je i obrazložio izveštaj Komisije.
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O ovom nacrtu zakona, diskutovali su poslanici: Glauk Konjufca, Armend Zemaj, Arben
Gashi, Daut Haradinaj, Enver Hoti Bekim Haxhiu, Memli Krasniqi i Teuta Haxhiu, čije su
diskusije date u  transkriptu.

Na ovaj nacrt zakona, predloženo je ukupno 28 amandmana.

Predsedavajući je izneo na glasanje predložene amandmane.

Skupština je na ovoj sednici usvojila amandman broj jedan (1), dok u nastavku plenarne
sednice 19. jula 2018. godine, Skupština nije usvojila amandman broj dva (2) i tri (3)
predložena amandmana od strane Srpske liste bez podrške Funkcionalne komisije.

Predsedavajući je istakao da zbog nedostatka kvoruma za donošenje odluka, proces glasanja
o ostalim amandmanima na ovaj nacrt zakona se odlaže.

Glasanje na drugom razmatranju Nacrta zakona  br. 06/L-024 o tretiranju bespravne
gradnje, obavljeno je 23. jula 2018. godine.

Predsednik je izneo na glasanje predložene amandmane.

Skupština je većinom glasova usvojila sledeće amandmane: 4, 7, 14, 16, 18, 21, 27 i 28.

Skupština nije usvojila amandmane: 5, 6, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 15 17, 19, 20, 22, 23, 24, 25 i
26.

Zatim, predsednik je izneo na glasanje tekst nacrta zakona sa usvojenim amandmanima.

Rezultat glasanja je bio sledeći:
Za ---------------- 56,
Protiv ------------ 10,
Uzdržani ---------- 0.

Skupština je donela sledeću:
ODLUKU

Usvaja se Zakon br. 06/L-024 o tretiranju bespravne gradnje.

13. Drugo razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-048 o Nezavisnom nadzornom odboru
civilne službe Kosova

Predsedavajući je obavestio poslanike da su parlamentarne komisije razmotrile Nacrt zakona
o Nezavisnom nadzornom odboru civilne službe Kosova i Skupštini su preporučile
usvajanje istog sa predloženim amandmanima.

Predsednik Funkcionalne komisije za javnu administraciju, lokalnu samoupravu i medije,
Nait Hasani, predstavio je i obrazložio izveštaj Komisije.

Na ovaj nacrt zakona, predloženo je ukupno 8 amandmana.

Predsedavajući je istakao da zbog nedostatka kvoruma za donošenje odluka, proces glasanja
o ovom nacrtu zakona se odlaže.
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Glasanje na drugom razmatranju Nacrta zakona br. 06/L-048 o Nezavisnom
nadzornom odboru civilne službe Kosova, obavljeno je 23. jula 2018. godine.

Predsednik je izneo na glasanje predložene amandmane.

Skupština je većinom glasova usvojila sledeće amandmane: 4, 5, 6, 7 i 8.

Skupština nije usvojila amandmane: 1, 2 i 3.

Zatim, predsednik je izneo na glasanje tekst nacrta zakona sa usvojenim amandmanima.

Rezultat glasanja je bio sledeći:
Za ---------------- 58,
Protiv ------------- 1,
Uzdržani ---------- 9.

Skupština je donela sledeću:
ODLUKU

Usvaja se Zakon br. 06/L-048 o Nezavisnom nadzornom odboru civilne službe Kosova.

17. Razmatranje zahteva Parlamentarne istražne komisije u vezi troškova lobiranja od
strane Kancelarije predsednika i Vlade Republike Kosovo za usvajanje budžeta, kao i
za produženje mandata (roka) ove komisije

Predsedavajući je obavestio poslanike da je Parlamentarna istražna komisija u vezi troškova
lobiranja od strane Kancelarije predsednika i Vlade Republike Kosovo zahtevala od
Skupštine usvajanje budžeta ove komisije i produženje mandata (roka) ove komisije od
jednog (1) meseca na šest (6) meseci.

Takođe, predsedavajući je naveo da je Predsedništvo Skupštine zadužilo Komisiju za budžet
i finansije da razmotri zahtev Parlamentarne istražne komisije u vezi sa usvajanjem budžeta
ove komisije.

Predsedavajući Parlamentarne istražne komisije, poslanik Dardan Sejdiu predstavio je i
obrazložio zahtev ove komisije.

O zahtevima Parlamentarne istražne komisije za usvajanje budžeta, kao i za produženje
mandata (roka) ove komisije, diskutovali su poslanici: Armend Zemaj, u ime PG-LDK-a;
Memli Krasniqi, u ime PG-PDK-a; Glauk Konjufca, u ime PG-LVV-a; Muharrem Nitaj, u
ime PG-AAK-së; Zafir Berisha, u ime PG-NISMA-a,  Naser Osmani, Hajdar Beqa, Milaim
Zeka i Mërgim Lushtuka, čije su diskusije date u  transkriptu.

Zatim, predsedavajući je izneo na glasanje zahtev Parlamentarne istražne komisije za
produženje mandata (roka) od jednog (1) meseca na šest (6) meseci.

Rezultat glasanja je bio sledeći:
Za ---------------- 58,
Protiv ------------- 1,
Uzdržani ---------- 9.
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Skupština je donela sledeću:
ODLUKU

1. Parlamentarnoj istražnoj komisiji u vezi troškova lobiranja od strane Kancelarije
predsednika i Vlade Republike Kosovo produžava se mandat (rok) od jednog (1) meseca na
šest (6) meseci od dana osnivanja iste.

2. Parlamentarna istražna komisija u vezi svog budžeta, da se obrati Predsedništvu
Skupštine.

18. Izbor jednog (1) člana Nezavisne Komisije za medije

Predsedavajući je obavestio poslanike da je Ad-hoc komisija za izbor kandidata za jednog
člana Nezavisne komisije za medije preporučila Skupštini izbor jednog člana od dva
predložena kandidata.

Poslanik Rasim Selmanaj predstavio je i obrazložio izveštaj Ad-hoc komisije za izbor
kandidata za jednog člana Nezavisne komisije za medije iz redova drugih  zajednica.

Zatim, predsedavajući je zahtevao od parlamentarnih grupa da predlože po jednog člana za
Glasačku komisiju, za odvijanje procedura tajnog glasanja.

Na predlog parlamentarnih grupa, Skupština je izabrala Glasačku komisiju u sledećem
sastavu:

Fidan Rekaliu,      PG-LDK,
Hajdar Beqa,        PG-PDK,
Valon Ramadani, PG-LVV,
Faton Topalli,       PG-PSD,
Rasim Selmanaj,   PG-AAK,
Adem Hodža,       PG-Srpska lista,
Veton Berisha,      PG-Nisma i
Albert Kinolli,      PG-“6+”.

Predsedavajući je pozvao članove Glasačke komisije da pokrenu  procedure tajnog glasanja
za izbor jednog (1) člana Nezavisne komisije za medije i pozvao je poslanike da
pojedinačno glasaju.

Nakon odvijanja procedura tajnog glasanja, u ime Glasačke komisije, rezultat glasanja za
izbor jednog (1) člana Nezavisne komisije za medije iz redova drugih  zajednica predstavio
je poslanik Hajdar Beqa.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Glasanju je prisustvovalo 75 poslanika:
Bilo je  40 nevažećih glasačkih listića.

Dobijeni glasovi za predložene kandidate su:
1. Azra Dešić ................... 19 glasova,
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2. Fatih Basha ...................17 glasova.

Skupština je donela sledeću:

ODLUKU
1. Predloženi kandidati: Azra Dešić i Fatih Basha, za jednog (1) člana Nezavisne komisije za
medije, iz redova drugih zajednica, nijedan od njih nije dobio dovoljan broj glasova da bude
izabran za člana ove Komisije

2. Da se ponovi konkurs za izbor jednog (1) člana Nezavisne komisije za medije, iz redova
drugih zajednica.

19. Formiranje Ad-hoc komisije za izbor kandidata za članove Odbora Radio-televizije
Kosova

Predsedavajući je obavestio poslanike da je Radio-televizija Kosova obavestila Skupštinu o
nominacijama kandidata za tri (3) člana Odbora Radio-televizije Kosova.

Zatim je predsedavajući pozvao predstavnike parlamentarnih grupa da daju predloge za
predsednika, zamenike predsednika i članove Ad-hoc komisije za izbor kandidata za
članove Odbora Radio-televizije Kosova iz redova albanske zajednice.

Predsedavajući je izneo na glasanje predloge parlamentarnih grupa za formiranje Ad-hoc
komisije za izbor kandidata za tri (3) člana Odbora Radio-televizije Kosova iz albanske
zajednice.

Rezultat glasanja je bio sledeći:
Za ---------------- 65,
Protiv ------------- 2,
Uzdržani ---------- 0.

Skupština je donela sledeću:

ODLUKU

I. Formira se Ad-hoc komisija za izbor kandidata za tri (3) člana Odbora Radio-
televizije Kosova, iz većinske albanske zajednice u sledećem sastavu:

1. Xhevahire Izmaku, .................... PG - PDK, predsednica,
2.  Valon Ramadani, ...................... PG - LVV, prvi zamenik predsednice,
3.  Jelena Bontić, ............................ PG - SL, druga zamenica predsednice,
4. Valentina Bunjaku-Rexhepi,...... PG - LDK, član,
5.  Armend Zemaj,.......................... PG - LDK, član,
6.  Luljeta Gutaj-Veselaj,................ PG - PDK, član,
7.  Adem Mikullovci, ..................... PG - LVV, član,
8.  Frashër Krasniqi,........................ PG - PSD, član,
9.  Rasim Selmanaj, ....................... PG - AAK, član,

10. Milaim Zeka, ............................. PG - Nisma, član i
11. Albert Kinolli,............................ PG -“6+”, član.
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II. Ad-hoc komisija, na osnovu člana 26. tačka 2.3 Zakona br. 04/L-046 o Radio-
televiziji Kosova, treba da razmotri i odabere kandidature podnete za tri (3) člana Odbora
Radio-televizije Kosova, iz većinske albanske zajednice, kao i Skupštini podnese izveštaj
sa preporukama.

20. Predlog Parlamentarne grupe AAK za zamenu članova pri parlamentarnim
komisijama

Predsedavajući je obavestio poslanike o predlozima Parlamentarne grupe AAK za zamenu
članova pri parlamentarnim komisijama.

On je zahtevao od poslanika da se podizanjem ruke izjasne o predlozima Parlamentarne
grupe AAK.

Skupština je donela sledeću:

ODLUKU
O izmeni i dopuni odluke br.  06-V-006

Odluka br.  06-V-006, od 3. oktobra 2017. godine, menja se i glasi:
1. Poslanik Muharrem Nitaj imenuje se za predsednika Komisije za poljoprivredu,

šumarstvo, ruralni razvoj, životnu sredinu i prostorno planiranje, umesto poslanika
Daut Haradinaj.

2. Poslanik Daut Haradinaj imenuje se za člana Komisije za unutrašnje poslove,
bezbednost i nadgledanje Kosovske snage bezbednosti, umesto poslanika Muharrem
Nitaj.

3. Poslanik Muharrem Nitaj, imenuje se za člana Komisije za ekonomski razvoj,
infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni razvoj, umesto poslanika Gani
Dreshaj.

Predsednik je zaključio rad plenarne sednice 12. jula 2018. godine u 16:00 časova.

Predsednik Skupštine:
Kadri VESELI

Zapisnik  je izradila:
Direkcija za plenarna i  proceduralna pitanja


